



环境管理体系认证证书

注册号: BRC23E10350R0S

兹证明

全时代智慧科技(浙江)股份有限公司

统一社会信用代码: 91331021MAC2PN9U2N

注册地址: 浙江省玉环市经济开发区风屿西路 19号

生产/经营地址:浙江省玉环市经济开发区风屿西路 19号

邮编: 317608

邮编: 317608

管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015 标准

认证覆盖范围

液铜阀门及水暖管件的制造(需资质许可除外) 所涉及相关场所的环境管理活动

发证日期: 2023年09月25日证书有效期至: 2026年09月24日

注: 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效的提示信息。自 2024-09-26 起,本证书与《保持认证注册资格通知书》一并使用方为有效;本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca. gov.cn)上查询,也可通过公司网站 www.brc-china.com.cn 查询。

签发人:

公司公章:



北京中瑞联合认证有限公司

地址: 北京市朝阳区望京西路甲 50 号 1 号楼 2-16 房间内 806 室

邮编: 100102

电话: 010-84294209

网站: www.brc-china.com.cn

邮箱: BRC_BJ@126.com







Certificate of registration

Registration No. : BRC23E10350R0S

This is to certify that

JESDY SMART TECH (ZHEJIANG) CO., LTD.

Unified Social Credit Code: 91331021MAC2PN9U2N

Registration Address: No.19 Fengyu West Road, Yuhuan Economic Development Zone, Zhejiang Province

Business Address: No.19 Fengyu West Road, Yuhuan Economic Development Zone, Zhejiang Province, 317608 China

The Management system is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO14001:2015 standard

Scope:

Environmental management activities of places relating to manufacture of copper valves and pipe fittings (Except Required Qualification License)

Issue Date:

Sep 25th, 2023

Term of Validity:

Sep 24th,2026

NOTE:The certification organizations must accept the supervision and audit and verification qualified regularly this certificate continues effective message.starting from 2024-09-26,the certificate is valid only with a corresponding Notification of Maintaining Registration Qualification.This certificate can be found in CNCA website www.cnca.gov.cn or check via BRC website www.brc-china.com.cn

Issued by:

Company seal:



BeiJing ZHONGRUI Unite Certification Co.,Ltd

address: Room 806 of 2-16,No.1 Building on 50# of wangjing west road, Chaoyang District, Beijing.

Postcode: 100102 Tel: 010-84294209

Website:www.brc-china.com.cn

E-mail: BRC_BJ@126.com

